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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/21 

konané dne 28.06.2021 

 

Přítomni: Alexová Eva, Ing. Čáp Vilém, Češpivová Daria (do 21:08 hod.), Hájková Jana, BBA, Ing. 

Herian Milan, Hošek Vladimír, Ing. Jukl Jindřich (do 21:21 hod.), Ing. arch. Karhanová Grigoryan 

Kristine, Kočí Jaroslav st., Bc. Kočí Jaroslav ml., Bc. Liška Ivan, Mgr. Měšťan Petr, Moravcová 

Markulinec Hana, Mucha Zbyněk (do 19:02 hod.), Polydorová Karla, Mgr. Růžička Petr (do 21:20 

hod.), Dis., Ing. Římal Zbyněk, Bc. Šebek Jiří, Ing. Vacek Miloš, Ing. Wágner Pavel 

 

Omluveni: Mgr. Beneda Jiří, Mgr. Cibochová Alžběta, Mgr. Skalický Pavel, Stára Richard, Mgr. 

Štrobová Alena 

 

Přítomni za ÚMČ Praha 20: 

JUDr. Barbora Lukšová Frantová – tajemník ÚMČ Praha 20 

vedoucí odborů (Bc. Koutná Lucie, Ing. Měšťan Richard, Ing. Brzkovská Monika, Bc. Šimáček Vojtěch, 

Ing. Hejkrlík Milan), za odbor životního prostředí a dopravy Ing. Jeníková Dagmar, za odbor 

ekonomický Nováková Kateřina, za informatiku Ing. Koutný Jiří, za kancelář úřadu Bc. Krchňák René, 

Prchalová Miluše a Jandová Andrea  

 

 
 

1. Zahájení 
Starosta, pan Mgr. Petr Měšťan přivítal všechny přítomné na dvacátém prvním zasedání Zastupitelstva 

MČ Praha 20, které zahájil v 17:03 hodin ve Chvalské stodole. Pan starosta upozornil, že z jednání je 

pořizován audiovizuální záznam. Konstatoval, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně ve smyslu zákona 

č.  131/2000 Sb. o hl. m. Praze. Informace o konání ZMČ bylo zveřejněno obvyklým způsobem a včas. 

Podle prezenční listiny bylo přítomno 20 zvolených členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. Omluveni jsou paní Mgr. Alžběta Cibochová, paní Mgr. Alena Štrobová, pan Mgr. 

Jiří Beneda, pan Mgr. Pavel Skalický a pan Richard Stára 

Zápis z minulého, dvacátého zasedání byl ověřen a schválen. Materiály obdrželi zastupitelé 

v elektronické podobě. Zapisovatelkou je paní Andrea Jandová. Starosta určil za ověřovatele zápisu 2 

členy zastupitelstva – pana Zbyňka Muchu a místostarostu, pana Ing. Viléma Čápa. Z důvodu dřívějšího 

odchodu zastupitele, pana Zbyňka Muchy (v 19:02 hod.), který byl určen ověřovatelem, doplnil pan 

starosta dalšího ověřovatele, a to paní Karlu Polydorovou. Návrhový výbor je přítomen k plnění své 

funkce. 

 

 
 

2. Schválení programu 
Rada městské části schválila návrh programu ZMČ dne 11.6.2021, který byl řádně vyvěšen na úřední 

desce a zaslán všem zastupitelům emailem. Pan starosta předložil návrh programu v upraveném znění a 
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navrhl doplnit návrh na „Poskytnutí finančního daru na pomoc lidem ze zasažených oblastí tornádem na 

Břeclavsku a Hodonínsku“ a zařadit ho jako bod 6.05 

 

Pan starosta požádal přítomné zastupitele o dotazy, připomínky nebo doplnění programu a otevřel 

rozpravu. 

 

Diskuse: Mgr. P. Růžička, DiS. navrhuje přesunout bod 4.05 „Vyhlášení Zásad pro poskytování 

„individuálních“ dotací z rozpočtu městské části Praha 20 pro rok 2021“ jako bod 4.01 a ostatní body 

se posunutím dolů přečíslují. 

 

Jana Hájková, BBA navrhla zařadit do programu „Zrušení realizace participativního rozpočtování ve 

Zdravé MČ Praha 20 - Investice na přání IV a poskytnutí daru ve výši 600 tis. Kč na pomoc obětem 

tornáda“ jako bod 6.05 a návrh pana starosty posunout jako bod 6.06 

 

Ing. Miloš Vacek požádal zařadit do programu „Projednání stavu realizace 1. etapy parku Jizbická vč. 

reklamací“ a zařadit ho jako bod 6.07. 

 

Ing. Vilém Čáp požádal přítomné zastupitelé, aby na dnešním zasedání projednali závěrečný účet. 

V opačném případě by byl porušen § 39 zákona o hl. m. Praze 

 

Technická poznámka: H. M. Moravcová požádala o 3-minutovou přestávku před hlasováním o 

programu. 

 

Další návrhy nebyly předloženy. 

 

V 17:10 hodin vyhlásil pan starosta přestávku.  

 

Po skončení přestávky pan starosta zrekapituloval předložené návrhy na doplnění a úpravu programu 

zasedání. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o návrhu pana Ing. M. Vacka, a to doplnění bodu 6.07 „Projednání stavu 

realizace 1. etapy parku Jizbická vč. reklamací“: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKH Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKH Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKH Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený Pro 
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Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKH Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 20;  Proti: 0; Zdrželo se: 0;  Nehlasovalo: 0 

Návrh byl schválen. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o návrhu paní J. Hájkové, BBA zařadit do programu „Zrušení realizace 

participativního rozpočtování ve Zdravé MČ Praha 20 - Investice na přání IV a poskytnutí daru ve výši 

600 tis. Kč na pomoc obětem tornáda“ jako bod 6.05 a návrh pana starosty posunout jako bod 6.06 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 19; Proti: 0; Zdrželo se: 1; Nehlasovalo: 0  

Návrh byl schválen. 
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Pan starosta nechal hlasovat o návrhu pana Mgr. P. Růžičky, DiS. přesunout bod 4.05 „Vyhlášení Zásad 

pro poskytování „individuálních“ dotací z rozpočtu městské části Praha 20 pro rok 2021“ jako bod 4.01 

a ostatní body se posunutím dolů přečíslují: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Zdržel se 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Zdržel se 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Zdržel se 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Zdržel se 

Pro: 9; Proti: 0; Zdrželo se: 11; Nehlasovalo: 0 

Návrh nebyl schválen. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o svém návrhu na „Poskytnutí finančního daru na pomoc lidem ze 

zasažených oblastí tornádem na Břeclavsku a Hodonínsku“ a zařadit ho jako bod 6.06: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 
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Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 20; Proti: 0; Zdrželo se: 0; Nehlasovalo: 0 

Návrh byl schválen. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o upraveném programu jako celku s doplněním bodů 6.05, 6.06 a 6.07: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 
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Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh byl schválen. 

 

Pro takto navržený program hlasovalo 20 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl proti a nikdo 

se nezdržel hlasování. Program zasedání byl schválen. 

 

Program jednání: 

 Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 
Číslo materiálu 

1 

Záměr odsvěření pozemků pod komunikacemi navazujících na 

most Na Svěcence v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, ze správy 

MČ Praha 20 

3.01 BJ/2371/2021 

2 Účetní závěrka MČ Praha 20 za rok 2020 4.01 BJ/2372/2021 

3 Závěrečný účet MČ Praha 20 za rok 2020 4.02 BJ/2373/2021 

4 
Informace o rozpočtových opatřeních č. 35 až č. 44 schválených 

Radou MČ Praha 20 v roce 2021 
4.03 BJ/2374/2021 

5 Informace o plnění rozpočtu MČ Praha 20 ke dni 31.3. 2021 4.04 BJ/2375/2021 

6 
Vyhlášení Zásad pro poskytování „individuálních“ dotací z 

rozpočtu městské části Praha 20 pro rok 2021 
4.05 BJ/2376/2021 

7 
Projednání záměru zřízení Jednotky dobrovolných hasičů MČ 

Praha 20 (Jednotka požární ochrany nezařazená - JPON) 
5.01 BJ/2377/2021 

8 
Návrh na opětovné zvolení do funkce přísedících Obvodního 

soudu pro Prahu 9 
6.01 BJ/2378/2021 

9 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 6.02 BJ/2379/2021 

10 Termíny RMČ a ZMČ ve II. pololetí r. 2021 6.03 BJ/2380/2021 

11 Protokol o kontrole Bloomen Development 6.04 BJ/2381/2021 

12 

Zrušení realizace participativního rozpočtování ve Zdravé MČ 

Praha 20 - Investice na přání IV a poskytnutí daru ve výši 600 tis. 

Kč na pomoc obětem tornáda 

6.05 BJ/2399/2021 

13 
Poskytnutí finančního daru na pomoc lidem ze zasažených oblastí 

tornádem na Břeclavsku a Hodonínsku 
6.06 BJ/2393/2021 

14 Projednání stavu a realizace I. etapy Parku Jizbická vč. reklamací 6.07 BJ/2400/2021 

 

18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

 
 

3. Majetek 

 

3.01 Záměr odsvěření pozemků pod komunikacemi navazujících na most Na Svěcence v 

k. ú. Horní Počernice, obec Praha, ze správy MČ Praha 20 
Materiál předložil Ing. Vilém Čáp, místostarosta 

 

Na základě usnesení č. RMC/102/15/1835/21 ze dne 21. 5. 2021 je ZMČ předkládán k vyjádření záměr 

odejmutí svěřené správy k pozemku KN parc. č. 3725/24 o výměře 4 m2 , druh pozemku – ostatní 

plocha, způsob využití – ostatní komunikace, pozemku parc. č. 3725/31 o výměře 909 m2 , druh 

pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace a pozemku parc. č. 4553/12 o výměře 3 

m2 , druh pozemku - ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace dle oddělovacího GP č. 5761-

33/2021 ze dne 20.4. 2021 a dále odejmutí svěřené správy k pozemku parc č. 4455/35 o výměře 771 m2 

, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace a pozemku parc. č. 4455/51 o 

výměře 960 m2 , druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, dle oddělovacího 

GP č. 5760-26/2021 ze dne 14. 4. 2021, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, z důvodu sjednocení 
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vlastnických vztahů ke stavbám (komunikacím Na Svěcence a Do Svépravic, které byly svěřeny do 

správy TSK, a.s.) a k pozemkům pod stavbami. 

 

Diskuse: K. Polydorová  

 

Pan starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 20; Proti: 0; Zdrželo se: 0; Nehlasovalo: 0 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/21/1/0263/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) souhlasí 

- s odejmutím svěřené správy k pozemku KN parc. č. 3725/24 o výměře 4 m2, druh pozemku – 

ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, pozemku parc. č. 3725/31 o výměře 909 

m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace a pozemku parc. č. 

4553/12 o výměře 3 m2, druh pozemku - ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace 

dle oddělovacího  GP č. 5761-33/2021 ze dne 20.4. 2021, a dále s odejmutím svěřené správy 

k pozemku parc č. 4455/35 o výměře 771 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – 

ostatní komunikace a pozemku parc. č. 4455/51 o výměře 960 m2, druh pozemku – ostatní 

plocha, způsob využití – ostatní komunikace, dle oddělovacího GP č. 5760-26/2021 ze dne 14.4. 

2021 vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, z důvodu sjednocení vlastnických vztahů ke 
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stavbám (komunikacím Na Svěcence a Do Svépravic, které byly svěřeny do správy TSK, a.s.) 

a k pozemkům pod stavbami. 

2) ukládá 

- podat žádost o odejmutí svěřené správy k pozemku KN parc. č. 3725/24 o výměře 4 m2, druh 

pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, pozemku parc. č. 3725/31 o 

výměře 909 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace a pozemku 

parc. č. 4553/12 o výměře 3 m2, druh pozemku - ostatní plocha, způsob využití – ostatní 

komunikace dle oddělovacího  GP č. 5761-33/2021 ze dne 20.4. 2021, a dále s odejmutím 

svěřené správy k pozemku parc č. 4455/35 o výměře 771 m2, druh pozemku – ostatní plocha, 

způsob využití – ostatní komunikace a pozemku parc. č. 4455/51 o výměře 960 m2, druh 

pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, dle oddělovacího GP č. 5760-

26/2021 ze dne 14.4. 2021 vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, z důvodu sjednocení 

vlastnických vztahů ke stavbám (komunikacím Na Svěcence a Do Svépravic, které byly svěřeny 

do správy TSK, a.s.) a k pozemkům pod stavbami, na Odbor evidence majetku Magistrátu hl. 

m. Prahy. 

Zodpovídá  

1. RMČ     

Termín: 30.07.2021     

 

 
 

 

4. Finance, legislativa 

4.01 Účetní závěrka MČ Praha 20 za rok 2020 
Materiál předložil Ing. Vilém Čáp, místostarosta 

 

Povinnost schvalovat účetní závěrku u vybraných účetních jednotek je stanovena zákonem č. 563/1991 

Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů, vyhláškou č. 220/2013 Sb. a zákonem č. 131/2000 Sb., 

o hlavním městě Praze.  

Cílem schvalovacího procesu je efektivní posouzení úplnosti a průkaznosti účetnictví a vyhodnocení 

předvídatelných rizik a ztrát ve vztahu k věrnému a poctivému obrazu předmětu účetnictví a finanční 

situace MČ.  

Rada městské části Praha 20 na svém jednání dne 21.5.2021 souhlasila s předloženou účetní závěrkou 

za rok 2020, usnesení č. RMC/102/6/1825/21. 

Magistrát hl. m. Prahy provedl přezkoumání hospodaření MČ Praha 20 za rok 2020, které se uskutečnilo 

formou dílčích přezkoumání hospodaření. Konečná zpráva byla MČ předána dne 14.5.2021 (viz příloha 

č. 8 DZ).  

Na základě výsledků přezkoumání hospodaření MČ za rok 2020, ve smyslu zákona č. 420/2004 Sb. 

(zejména ustanovení § 2 a 3), odbor kontrolních činností MHMP konstatoval, že nebyly zjištěny chyby 

a nedostatky.  

Při přezkoumání hospodaření za rok 2020 nebyla zjištěna žádná rizika, která by mohla mít negativní 

dopad na hospodaření MČ v budoucnosti.  

Rada městské části Praha 20 na svém jednání dne 7.6.2021 schválila účetní závěrky a rozdělení 

hospodářského výsledku za rok 2020 všem zřízeným příspěvkovým organizacím.  

Materiál schvalování účetní závěrky za rok 2020 byl projednán na jednání finančního výboru dne 

16.6.2021 Finanční výbor doporučil zastupitelstvu hlasy všech přítomných členů účetní závěrku 

schválit. 

 

Diskuse: J. Hájková, BBA, K. Nováková (odbor ekonomický) 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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Pan starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Zdržel se 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený Zdržel se 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená  Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Zdržel se 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 13;; Proti: 0; Zdrželo se: 7; ;Nehlasovalo: 0 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/21/2/0264/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

předloženou účetní závěrku MČ Praha 20 za rok 2020. Na základě předložených podkladů 

viz. přiložené přílohy (celkem 9 příloh-bez důvodové zprávy) poskytuje účetní závěrka MČ 

Praha 20 za rok 2020 v rozsahu posuzovaných požadavků věrný a poctivý obraz předmětu 

účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 

 

2) bere na vědomí 

že účetní závěrka MČ Praha 20 za rok 2020 byla projednána finančním výborem. 

 

 
 

4.02 Závěrečný účet MČ Praha 20 za rok 2020 
Materiál předložil Ing. Vilém Čáp, místostarosta 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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Projednání Závěrečného účtu za rok 2020 vyplývá ze zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů a č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze (§39), ve 

znění pozdějších předpisů. 

Závěrečný účet je zpracován v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů (§ 17, zákon č. 250/2000 Sb.). Zákon stanovuje obsah Závěrečného účtu a náležitosti 

jeho schvalování (zveřejnění návrhu na úřední desce po dobu 15 dnů před projednáním v Zastupitelstvu 

MČ Praha 20). Zastupitelstvo by mělo Závěrečný účet schválit do 30.6.2021 výrokem: „Souhlas s 

celoročním hospodařením a to bez výhrad (s výhradami ….). Rada městské části Praha 20 na svém 

jednání dne 7.6.2021 souhlasila s návrhem Závěrečného účtu za rok 2020 a to bez výhrad, usnesení č. 

RMC/103/19/1864/21. Návrh závěrečného účtu za rok 2020 byl na úřední desce MČ Praha 20 vyvěšen 

2.6.2021, tím byla dodržena lhůta 15 dnů před jednáním ZMČ, na kterém má být Závěrečný účet 

projednán.  

Výsledkem hospodaření MČ Praha 20 za rok 2020 je schodek ve výši 3.111.538,55 Kč. Je to rozdíl 

příjmů (po konsolidaci) ve výši 222.705.415,46 Kč a výdajů (po konsolidaci) ve výši 225.816.954,01 

Kč. V rozpočtu tedy došlo k čerpání finančních prostředků z minulých období.  

Stav finančních prostředků na všech účtech MČ Praha 20 k 31.12.2020 činily 101.976.943,44 Kč.  

V Závěrečném účtu jsou obsaženy údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů dle položek rozpočtové 

skladby, údaje o finančních operacích, o hospodaření s majetkem, tvorba a použití peněžního fondu. V 

příloze č. 8 Závěrečného účtu je podrobnější rozbor hospodaření MČ Praha 20 za rok 2020.  

Projednání finančního vypořádání za rok 2020 mezi městskou části a hlavním městem Prahou a ke 

státnímu rozpočtu proběhlo dne 4.3.2021 (viz příloha č. 7 Zápis z projednání vypořádání).  

Magistrát hl. m. Prahy provedl přezkoumání hospodaření MČ Praha 20 za rok 2020, které se uskutečnilo 

formou dílčích přezkoumání hospodaření. Konečná zpráva byla MČ předána dne 14.5.2021 (viz příloha 

č. 1).  

Na základě výsledků přezkoumání hospodaření MČ za rok 2020, ve smyslu zákona č. 420/2004 Sb. 

(zejména ustanovení § 2 a 3), odbor kontrolních činností MHMP konstatoval, že nebyly zjištěny chyby 

a nedostatky. Při přezkoumání hospodaření za rok 2020 nebyla zjištěna žádná rizika, která by mohla 

mít negativní dopad na hospodaření MČ v budoucnosti.  

Rada městské části Praha 20 na svém jednání dne 7.6.2021 schválila účetní závěrky a rozdělení 

hospodářského výsledku za rok 2020 všem svým zřízeným příspěvkovým organizacím.  

Návrh Závěrečného účtu za rok 2020 byl projednán na jednání finančního výboru dne 16.6.2021. 

Finanční výbor doporučil zastupitelstvu hlasy všech přítomných členů závěrečný účet schválit. 

 

Pan místostarosta upozornil přítomné zastupitele na případné rizika v případě neschválení závěrečného 

účtu. 

Diskuse: Bc. J. Šebek, Ing. V. Čáp, D. Češpivová, Mgr. P. Měšťan, H. M. Moravcová 

  

Technická poznámka: H. M. Moravcová požádala za Návrhový výbor o 10-ti minutovou přestávku  

 

 

V 17:38 hod. pan starosta vyhlásil 10-ti minutovou přestávku. 

 

Po ukončení přestávky v 17:48 hod. pokračovalo projednávání Závěrečného účtu MČ Praha 20 za rok 

2020. 

 

Pan místostarosta požádal o vyjádření paní K. Novákovou za odbor ekonomický, co by následovalo 

v případě neschválení Závěrečného účtu. 

 

Pan místostarosta konstatoval, že k tomuto bodu nebyly vzneseny žádné protinávrhy a požádal 

zastupitele o podporu předloženého návrhu. 

 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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Pan starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Zdržel se 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený  Zdržel se 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Zdržel se 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 12; Proti: 0; Zdrželo se: 8%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh nebyl schválen. 

 

 
4.03 Informace o rozpočtových opatřeních č. 35 až č. 44 schválených Radou MČ Praha 20 

v roce 2021 
Materiál předložil Ing. Vilém Čáp, místostarosta 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Zastupitelé vzali na vědomí informace o rozpočtových opatřeních č. 35 až č. 44 za rok 2021 schválených 

Radou MČ Praha 20. 

 

 
 

4.04 Informace o plnění rozpočtu MČ Praha 20 ke dni 31.3. 2021 
Materiál předložil Ing. Vilém Čáp, místostarosta 

 

Diskuse: H. M. Moravcová požádala o zasílání tabulek, kde bude přehled čerpání podle jednotlivých 

odborů, tak jak to bývalo v minulosti. 

Paní K. Nováková odpověděla. 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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Zastupitelé vzali na vědomí informaci o plnění rozpočtu MČ Praha 20 ke dni 31.3. 2021 

 

 
 

4.05 Vyhlášení Zásad pro poskytování „individuálních“ dotací z rozpočtu městské části 

Praha 20 pro rok 2021 
Materiál předložil Ing. Vilém Čáp, místostarosta 

 

Návrh dotačních zásad pro rok 2021 je předkládán podruhé. Pan místostarosta na úvod poděkoval za 

připomínky a podněty k zásadám, které zastupitelé uplatnili na předminulém jednání. Na jejich základě 

byly učiněny následující kroky: 

1) Pan místostarosta oslovil zastupitele s možností podání žádosti „nanečisto“ a poděkoval těm, 

kteří této možnosti využili 

2) oslovil subjekty, které o dotace žádali v minulosti a poděkoval jmenovitě zástupcům 

jednotlivých spolků za spolupráci 

3) součástí materiálů jsou vyjádření příslušných odborů  

4) dne 15.6.2021 se zúčastnil jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit, na kterém 

byly dotační zásady prezentovány a zodpovězeny příslušné dotazy. Komise hlasy všech 

přítomných členů doporučila zásady ke schválení.  

5) Pracovní návrh zásad byl 4.12.2020 zveřejněn na webu městské části, byl zaslán všem členům 

Komise kultury a zahraniční spolupráce, Komisi sportu, mládeže a volnočasových aktivit, 

Komisi bytové, sociálně zdravotní a protidrogové a také všem zastupitelům 

Zopakoval svou nabídku, že pomůže s vyplněním žádosti, případně zodpoví dotazy. 

 

Termín pro začátek podávání žádosti je sjednocen na 1.7.2021. 

 

Pan starosta přerušil projednávání tohoto bodu z důvodu stanoveného času pro dotazy a interpelace 

občanů. 

 

 

18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 
 

Pan Martinča (zástupce rodiny Špačkových) požádal pana starostu o svolání schůzky („kulatého stolu“) 

za účasti zastupitelů ve věci projednání stavebních záměrů rodiny Špačkových v oblasti Xaverova. Pan 

starosta odpověděl, že pozvánka zastupitelům i veřejnosti bude zaslána, jakmile bude dohodnut termín.  

 

Paní B. Zálohová za spolky v Horních Počernicích požádala zastupitele o konstruktivní a věcné jednání 

při projednávání a schvalování zásad o poskytování individuálních dotací. Vyjádřila se, že návrh zásad 

je krokem vpřed, spolky to zvládnou a navrhla pilotní testování a po roce testování vyhodnotit. 

 

Paní K. Polydorová předložila interpelaci za občana pana Josefa Hampla a předala ji v písemné formě. 

Interpelace bude přílohou tohoto zápisu. 

Ve stručnosti se jedná o cyklolávku přes D11 a zkapacitnění 510 a studie bezpečnosti. Na dotaz bude 

odpovězeno písemně. 

 

Pan V. Juran za skauty - připojil se k pozitivní reakci k zásadám na poskytování individuálních dotací. 

Informoval, že zkušební podání žádosti také vyzkoušeli a nemají k němu výhrady. 

 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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Paní Jana Hamplová za spolek Neposeda poděkovala za možnost digitalizace v podávání žádosti o 

dotace.  

 

Paní Sůvová za divadelní sdružení vyjádřila podporu ke schválení zásad. Poděkovala za možnost 

zkušebního podání žádosti nanečisto a hodnotí to také jako krok dopředu. 

 

Občan Lukáš z Facebooku (oslovil Mgr. P. Růžičku) a informuje, že sběrné nádoby na plasty a papír 

jsou přeplněny. Navrhl pravidelnější odvoz odpadu, případně monitorování. 

Pan starosta poděkoval za podnět a vyzval občany, aby nebyli lhostejní a odpad minimalizovali např. 

sešlápnutím a případně upozornili ostatní občany, kteří takto nečiní. 

Doplnila paní K. Polydorová. 

 

Další z občanů se k bodu Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů nepřihlásili. 

 
Pan starosta tento bod ukončil a pokračovalo projednávání bodu 4.05 „zásady (individuální dotace)“. 

 

Diskuse: Z. Mucha, Ing. V. Čáp, Bc. L. Koutná (vedoucí odboru informatiky),  

Ing. M. Vacek přečetl své vyjádření a požádal o uvedení v zápisu: 

„Vážení zastupitelé, mám závažné právní důvody k zamítnutí schválení bodu č. 6. – Vyhlášení Zásad 

pro poskytování „individuálních“ dotací z rozpočtu městské části Praha 20 pro rok 2021 na 21. ZMČ 

dne 28.6.2021. 

  

Zásady jsou legislativně rozporné, porušují právní předpisy – správní zákony. 

  

Nemůžeme se podílet na schválení „Zásad…“ co porušují platné zákony. 

  

Zásady pro poskytování „individuálních“ dotací porušuje: 

• Zákon o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů č. 250/2000 Sb.                                 Viz § 10a 

- Dotace a návratná finanční výpomoc odst. 3 a dále. 

Stále platit a bude i dále platit podle zákonů: 

 

Žádosti o poskytování „individuálních“ dotací se budou stále moci podávat po celý rok, není možné 

podávání žádostí omezit jen na určité období. 

  

Splní-li žádost o poskytování „individuálních“ dotací zákon č. 250/2000 Sb.                                  předepsaný 

obsah v § 10a, odstavec (3), písmeno a) až f), potom se musí řádně a bezodkladně projednat Radou a 

ZMČ Praha 20, i když žádost není v digitálním tvaru a v požadované tabulce, ale jen na papíře. 

  

Není možné uložit žadatelům povinnost podávat žádosti i vyúčtování prostřednictvím dotačního 

softwaru. 

 

Jakékoliv vyřazení žádosti o poskytování „individuálních“ dotací na základě „Zásad…“ je protiprávní 

akt.  

 

Není možné, aby jakýkoliv úředník rozhodl na základě Zásad pro poskytování „individuálních“ o 

vyřazení žádosti. 

  

Je protiprávní přenést rozhodování o vyřazení žádosti o poskytování „individuálních“ dotací na 

úředníky pro nesplnění „Zásad pro poskytování „individuálních dotací …“. 

  

Nevyhovělo se 18 závažným připomínkám odborů MČ k Zásadám. 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Připravený dotační software tak nevyhovuje zamýšlenému záměru maximálně proces zjednodušit a 

zrychlit prostřednictvím digitalizace. 

  

Nebylo doloženo, jak byly provedené zátěžové testy celé agendy.  

 

Připomínky k softwarovému řešení žádostí o poskytování „individuálních“ dotací. 

 

Softwarové řešení nesplňuje současné základní požadavky na logický rámec počítačové agendy:  

cíl projektu, účel projektu, výstupy projektu - cíle a související činnosti. 

 

1. Není zjednodušení podání žádosti pro žadatele. 

2.   Nebyl zjednodušen celý proces agendy poskytování „individuálních“ dotací. 

3.   Nešetří se práce úředníků a finanční náklady MČ s tím spojené. 

4.   Není jasné, jaké jsou výsledné výstupy - svodky pro výbory a komise MČ, zastupitele, Radu, ZMČ a 

transparentnost pro občany. 

 

Finanční náročnost softwarovému řešení žádostí o poskytování „individuálních“ dotací. 

 

Náklady MČ na SW 750 tis. Kč. a 100 tis. ročně za údržbu jsou naprosto nepřijatelné. 

Zpracování žádostí o poskytování „individuálních“ dotací si může MČ řešit zakoupením převodu 

činnosti u dodavatele za cenu o několik řádů menší. 

  

Požaduji vložit tento příspěvek do zápisu jednání 21. ZMČ ze dne 28.6.2021. 

 

Ing. Miloš Vacek, zastupitel MČ Praha 20, dne 28.6.2021.“ 

 

 

J. Hájková, BBA požádala o uvedení do zápisu následující text: „Odkaz na instalaci SW pro podávání 

žádostí jsem získala až po třetí urgenci místostarosty Ing. Viléma Čápa. 

Po získání tohoto odkazu, mi na zastupitelském notebooku nebyla umožněna instalace, protože toto 

zařízení je chráněno administrátorskými právy.“ 

Na toto sdělení reagovala vedoucí Odboru informatiky, paní Bc. L. Koutná. 

 

Mgr. P. Růžička, DiS., Bc. I. Liška,  

Paní H. M. Moravcová požádala, aby bylo v zápisu uvedeno, že nákupu softwaru na schvalování dotací 

byl schválen na jednání RMČ dne 9.10.2020, a to rozpočtovým opatřením č. 72, kde v důvodové zprávě 

bylo přesně popsáno, že tyto finanční prostředky 600 tis. Kč budou využity na pořízení Software 

FormApps od společnosti Software602, ve kterém usnadníme uživatelům samotné podání žádosti o 

dotaci na MČ Praha 20 a zároveň zjednodušíme proces sběru žádostí a vyhodnocení na straně úředníků 

MČ Praha 20. Žádostí tedy budou přehlednější a v elektronickém formátu. 

Toto rozpočtové opatření bylo schváleno 6-ti hlasy a podpořili jej také v té době radní paní J. Hájková, 

BBA a pan Mgr. P. Růžička, DiS. 

Zároveň informace o rozpočtovém opatření byla dne 7.12.2020 předložena pro informaci na zasedání 

ZMČ. 

 

Reagovala paní J. Hájková a požádala uvést do zápisu: „Rozpočtová opatření jsem schválila stejně jako 

jiná rozpočtová opatření.  V rámci tohoto rozpočtového opatření nebylo sděleno, že to již znamená 

objednání konkrétního systému.“ 

 

Technická poznámka: Ing. M. Vacek 
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Do diskuse se dále přihlásil Bc. J. Šebek předložil protinávrh ve smyslu schválit zásady dle příloh, které 

byly zaslány všem zastupitelům o víkendu před konáním zasedání (jedná se o zásady z r. 2019). 

 

19:02 hod. ze zasedání odešel pan Zbyněk Mucha. 

 

Technická poznámka: K. Polydorová upozornila, že ze zasedání odešel ověřovatel zápisu, pan Zbyněk 

Mucha a zeptala se, jestli by se neměl určit další ověřovatel, který by ověřil zápis od této části zasedání. 

Pan starosta požádal paní K. Polydorovou o ověření a souhlasila. 

 

Do diskuse se dále přihlásili: Ing. J. Jukl 

 

Po ukončení diskuse, pan místostarosta zrekapituloval, že byl předložen 1 protinávrh pana Bc. J. Šebka. 

 

Technická poznámka: Bc. J. Šebek, H. M. Moravcová požádala o znění návrhu usnesení, o kterém se 

bude hlasovat a po jeho naformulování požádala o přestávku v délce 5 minut. 

 

19:17 hod. přestávka 5 minut. 

Po ukončení přestávky pokračovalo projednávání bodu 4.01. 

 

Ing. V. Čáp požádal paní H. M. Moravcovou o přečtení protinávrhu pana Bc. J. Šebka: 

ZMČ Praha 20 

1) schvaluje vyhlášení Zásad pro poskytování „individuálních“ dotací z rozpočtu městské části Praha 

20 pro rok 2021, dle předložených zásad panem Bc. J. Šebkem vč. příloh, a to s účinností od 1.7.2021. 

2) ukládá zveřejnit Zásady pro poskytování „individuálních“ dotací z rozpočtu městské části Praha 20 

pro rok 2021 na webových stránkách MČ Praha 20. 

 

Bc. J. Šebek žádá o diskusi k těmto materiálům, které zastupitelům zaslal emailem. 

 

Předsedající znovu otevřel rozpravu na žádost předkladatele protinávrhu, pana Bc. J. Šebka: 

H. M: Moravcová, Ing. M. Herian, Ing. P. Wágner, J. Hájková, BBA, D. Češpivová požaduje zaslat 

usnesení RMČ, kterým schválila nákup softwaru ve výši 600 tis. Kč vč. roční obslužnosti v hodnotě 100 

tis. Kč. 

Ing. M. Vacek, H. M. Moravcová, K. Polydorová  

Bc. J. Šebek požádal o kosmetické úpravy v příloze „Veřejnoprávní smlouva“ a v zásadách, změny 

spočívají v úpravě termínu z 31.11.2021 na 30.11.2021, termín pro vyúčtování 15.1.2022 a kontaktní 

osoba paní Michaela Vedralová, tel. 271 071 774, email: michaela_vedralova@pocernice.cz 

 

Pan straosta nechal hlasovat o protinávrhu pana Bc. J. Šebka: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Proti 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Proti 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Zdržel se 

mailto:michaela_vedralova@pocernice.cz
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Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Zdržel se 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Zdržel se 

Mucha Zbyněk HOP Nepřítomen 

Polydorová Karla SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený  Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená  Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Proti 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Zdržel se 

Pro: 9 (36%)  Proti: 3 (12%)  Zdrželo se: 7 (28%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh nebyl schválen. 

 

Místostarosta, pan Ing. V. Čáp shrnul tento předložený návrh v závěrečném slově předkladatel a požádal 

o podporu tohoto návrhu. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o původním návrhu usnesení: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Nepřítomen 

Polydorová Karla SPP Zdržel se 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený  Zdržel se 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená  Zdržel se 

Ing. Vacek Miloš HOP Zdržel se 
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Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 11 (44%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 8 (32%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh nebyl schválen. 

 

 
 

5. Bezpečnost 

 

5.01 Projednání záměru zřízení Jednotky dobrovolných hasičů MČ Praha 20 (Jednotka 

požární ochrany nezařazená - JPON) 
Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Usnesením Zastupitelstva MČ Praha 20 č. ZMC/18/8/0253/21 ze dne 15.3.2021 bylo Radě MČ Praha 

20 uloženo, aby připravila podklady za účelem zřízení jednotky požární ochrany JPON – nezařazená a 

předložila je k projednání v ZMČ. Rada MČ dne 7.6.2021 přijala usnesení č. RMC/103/4/1851/21, 

kterým se seznámila s informacemi a podklady nezbytnými pro zřízení Jednotky SDH a uložila 

starostovi, Mgr. Petrovi Měšťanovi, aby předložil projednané materiály na nejbližší zasedání 

Zastupitelstva MČ k zaujetí stanoviska. 

Úvod doplnil Bc. R. Krchňák (referent bezpečnosti státu) a radní Bc. J. Kočí. 

 

Diskuse: Bc. J. Šebek, Mgr. P. Měšťan, Ing. M. Vacek, H. M. Moravcová, Bc. J. Kočí 

 

Po ukončení diskuse nechal pan starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení ve variantě “A“: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Nepřítomen 

Polydorová Karla SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená Pro 
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Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 19 (76%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/21/7/0265/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) se seznámilo 

s předloženými informacemi a podklady za účelem zřízení jednotky dobrovolných hasičů 

městské části Praha 20 

 

2) doporučuje 

zřídit Jednotku SDH – JPON 

 

3) ukládá 

pokračovat v přípravných krocích vedoucích k založení JSDH – JPON 

 

Zodpovídá  

1. Mgr. Petr Měšťan, Starosta  

Termín: 30.09.2021     

 

 
 

6. Různé 

 

6.01 Návrh na opětovné zvolení do funkce přísedících Obvodního soudu pro Prahu 9 
Materiál předložila JUDr. Barbora Lukšová Frantová, tajemník ÚMČ Praha 20 

 

Na Úřad městské části Praha 20 byly doručeny žádosti Obvodního soudu pro Prahu 9 ze dne 17.5.2021 

a ze dne 19.5.2021 o opětovné zvolení přísedících u Obvodního soudu pro Prahu 9 za městskou část 

Praha 20, jimž dne 22.5.2021 skončil mandát přísedícího u uvedeného soudu. Rada MČ na svém jednání 

dne 7.6.2021 přijala usnesení č. RMC/103/55/1874/21, kterým vyjádřila souhlas s návrhem na zvolení 

níže uvedených osob do funkce přísedících u Obvodního soudu pro Prahu 9.  

Jedná se o:  

- Ing. Janu Babuskou,  

- Mgr. Miroslava Fraňka,  

- Ing. Ivetu Marešovou 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Nehlasoval 
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Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Nepřítomen 

Polydorová Karla SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Zdržel se 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 17 (68%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/21/8/0266/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) volí 

do funkce přísedících u Obvodního soudu pro Prahu 9 kandidáty: 

- Ing. Janu Babuskou, nar. XXXX, trvale bytem XXXX XXXXXXXXXXX XXXXXX,  

- Mgr. Miroslava Fraňka, nar. XXXX, bytem XXXX XXXXXXXXXXX XXXXXX, 

- Ing. Ivetu Marešovou, nar. XXXX, bytem XXXX XXXXXXXXXXX XXXXXX 

2) ukládá 

oznámit navrženým kandidátům a předsedkyni Obvodního soudu pro Prahu 9 výsledek volby. 

Zodpovídá  

1. JUDr. Barbora Lukšová Frantová, Tajemník     

Termín: 02.07.2021     

 

 
 

6.02 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 
Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 
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Zastupitelům jsou předložena usnesení RMČ Praha 20 ze dne 23.4., 30.4., 7.5., 21.5.2021. 

Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. 

 

Zastupitelé vzali na vědomí Zprávu o činnosti RMČ Praha 20 za uplynulé období. 

 

 
 

6.03 Termíny RMČ a ZMČ ve II. pololetí r. 2021 
Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

Diskuse: Bc. J. Šebek požádal, aby zasedání zastupitelstva byly navýšeny na alespoň 3 za pololetí, tzn. 

v září, listopadu a prosinci.  

J. Hájková, BBA navrhuje doplnit ZMČ konkrétně 8. 11. 2021 

Pan starosta poděkoval a podněty vzal na vědomí. 

Technická poznámka: H. M. Moravcová 

 

Zastupitelé vzali na vědomí  

- plánované termíny jednání RMČ Praha 20: 

2.7., 23.7., 27.8., 10.9., 24.9., 8.10., 22.10., 5.11., 19.11., 3.12. a 17.12.2021 

- plánované termíny zasedání ZMČ Praha 20: 

20.9. a 20.12.2021 

 

 
 

6.04 Protokol o kontrole Bloomen Development 
Materiál předložil pan Jaroslav Kočí st., předseda Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

 

Předkladatel předložil návrh usnesení v upraveném znění, a to vyřadit bod 2) „pověřuje kontrolní výbor 

ZMČ Praha 20 o doplnění prověřování smlouvy o spolupráci s firmou BLOOMEN DEVELOPMENT 

(DARAMIS) a její plnění o následující skutečnosti:“ 

 

Diskuse: H. M. Moravcová, K. Polydorová 

 

Zastupitelé vzali na vědomí protokol o kontrole týkající se "Prověření smlouvy o spolupráci s firmou 

BLOOMEN DEVELOPMENT (DARAMIS) a její plnění". 

 

 
 

6.05 Zrušení realizace participativního rozpočtování ve Zdravé MČ Praha 20 - Investice 

na přání IV a poskytnutí daru ve výši 600 tis. Kč na pomoc obětem tornáda 
Materiál předložila Jana Hájková, BBA, zastupitelka 

 

Předkladatelka přečetla návrh na usnesení. 

Technická poznámka: H. M: Moravcová, Bc. J. Šebek, J. Hájková, BBA 

 

Návrh usnesení je předkládán v následujícím znění: 

ZMČ Praha 20 

1) konstatuje, že 

nebyl splněn úkol ze dne 25.5.2020, který usnesením č. ZMC/12/3101/91/20 uložil starostovi realizovat 

participativní rozpočtování ve Zdravé MČ Praha 20 Investice na přání č. IV v termínu 31.12.2020 a 

tajemnici organizační zajištění, kontrolu a vyhodnocení Participativního rozpočtování pod názvem 

Investice na přání IV. ve stejném termínu 
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2) ruší 

usnesení RMČ Praha 20 č.  RMC/74/18/1440/20 ze dne 9.10.2020, kterým bylo schváleno uzavření 

smlouvy o dílo s paní Monikou Hruškovou jako zhotovitelem za účelem realizace projektu 

"Žít.Bydlet.Číst.Sdílet" za cenu díla ve výši 598.950,- Kč ve variantě Knihy, jakožto vítězného návrhu 

Investice na přání IV. v rámci participativního rozpočtu MČ Praha 20 pro rok 2020 

 

3) schvaluje 

poskytnutí finančního daru ve výši 600.000,- Kč na pomoc lidem ze zasažených oblastí tornáda na 

Břeclavsku a Hodonínsku prostřednictvím sbírky SOS Morava o.p.s. Člověk v tísni, se sídlem 

Šafaříkova 635/24, 120 00 Praha 2, IČ:25 75 52 77. 

 

4) ukládá 

zajistit poskytnutí finančního daru ve výši 600.000,-  Kč na pomoc lidem ze zasažených oblastí tornádem 

v České republice prostřednictvím sbírky SOS Morava o.p.s. Člověk v tísni, se sídlem Šafaříkova 

635/24, 120 00 Praha 2, IČ:25 75 52 77. 

Termín: 9.7.2021 

 

Diskuse: Bc. J. Šebek, H. M. Moravcová, E. Alexová, JUDr. B. F. Lukšová, Bc. I. Liška, Ing. M. Vacek, 

K. Polydorová, Mgr. P. Měšťan, J. Hájková, BBA 

 

Technická poznámka: Bc. J. Kočí 

 

Po ukončení diskuse nechal pan starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Zdržel se 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Zdržel se 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Zdržel se 

Mucha Zbyněk HOP Nepřítomen 

Polydorová Karla SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený  Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená  Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 
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Hošek Vladimír P.Jinak Proti 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Zdržel se 

Pro: 8 (32%)  Proti: 1 (4%)  Zdrželo se: 10 (40%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh nebyl schválen. 

 

 
 

6.06 Poskytnutí finančního daru na pomoc lidem ze zasažených oblastí tornádem na 

Břeclavsku a Hodonínsku 
Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Dne 24.6.2021 postihla oblast Břeclavska a Hodonínska přírodní katastrofa - tornádo.  

RMČ navrhuje vyčlenit na pomoc lidem ze zasažených oblastí finanční dar ve výši 100.000,- Kč a 

poskytnout ho prostřednictvím některé sbírky vyhlášené nadacemi a církvemi. 

 

Diskuse: H. M. Moravcová navrhla doplnit předložený návrh o navýšení navržené částky o 200 tis. Kč 

určených na participativní rozpočet pro rok 2021 (celkem tedy 300 tis. Kč) a poskytnout ji obcím 

postižených tornádem v ČR (nejen na Moravě) na účet sbírky Člověk v tísni. 

Mgr. P. Měšťan, K. Polydorová, K. Nováková (odbor ekonomický), Bc. J. Šebek, V. Hošek, J. Hájková, 

BBA 

 

Technická poznámka: Ing. V. Čáp, Bc. J. Kočí 

 

Po ukončení diskuse nechal pan starosta hlasovat o protinávrhu paní H. M. Moravcové o poskytnutí 

finančního daru ve výši 300 tis. Kč obcím zasažených tornádem v ČR na účet sbírky SOS Morava o. p. 

s. Člověk v tísni: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Nepřítomen 

Polydorová Karla SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený  Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 
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Alexová Eva nezařazená  Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 17;  Proti: 0,;  Zdrželo se: 2;  Nehlasovalo: 0  

(Pozn. z důvodu nefunkčního hlasovacího zařízení se pan V. Hošek zdržel hlasování zvednutím ruky) 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/21/12/0267/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

poskytnutí finančního daru ve výši 300.000,- Kč na pomoc lidem ze zasažených oblastí 

tornádem v České republice prostřednictvím sbírky SOS Morava o.p.s. Člověk v tísni, se sídlem 

Šafaříkova 635/24, 120 00 Praha 2, IČ:25 75 52 77. 

2) ukládá 

zajistit poskytnutí finančního daru ve výši 300.000,- Kč na pomoc lidem ze zasažených oblastí 

tornádem v České republice prostřednictvím sbírky SOS Morava o.p.s. Člověk v tísni, se sídlem 

Šafaříkova 635/24, 120 00 Praha 2, IČ:25 75 52 77. 

Zodpovídá  

1. RMČ     

Termín: 09.07.2021     

 

 
 

6.07 Projednání stavu a realizace I. etapy Parku Jizbická vč. reklamací 
Materiál předložil Ing. Miloš Vacek, zastupitel 

 

Na základě stížnosti občanů požádal pan Ing. Miloš Vacek zastupitelstvo, aby požádalo Radu městské 

části o vypracování zprávy Parku Jizbická (Houslový klíč), a to stavu realizace I. etapy vč. reklamací a 

předložení a projednání na zasedání ZMČ v září 2021. 

Paní J. Hájková, BBA tento materiál doplnila o stanovisko paní Barbory Suché, ředitelky společnosti 

NIPI bezbariérové prostředí, o. p. s. Email byl zaslán emailem zastupitelům v den konání ZMČ, tj. dne 

28.6.2021. 

Stanovisko vč. zprávy požádala uvést do zápisu: 

„Vážení zastupitelé, dobrý den 

na základě obdrženého podnětu na nesoulad revitalizace veřejného místa - park Horní Počernice s 

vyhláškou 398/2009 Sb., jsme jako organizace hájící veřejný zájem v oblasti bezbariérové přístupnosti 

staveb provedli místní šetření. Výstupem je přiložená zpráva o zjištěném stavu, který je v mnoha 

ohledech v rozporu s ustanoveními vyhlášky 398/2009, některá místa jsou nebezpečná i pro zdravou 

populaci. Je velmi smutné, že veřejné finanční prostředky využívané k revitalizacím veřejných míst jsou 

investovány do projektů, které nesplňují základní požadavky na přístupnost a bezpečnost uživatelů, 

selhává kontrola ze strany stavebního úřadu a není vymáhána odpovědnost u projektanta na 

bezbariérovou přístupnost, kterou musí každá projektová dokumentace splňovat. Některé nedostatky lze 

ještě doplnit a opravit, jiné, jako například sklony pochozích ploch a rampy, již bez vysokých nákladů 

nelze opravit. Zpráva o zjištěném stavu bude také předána kanceláři ombudsmana, která má ve své dikci 

shromažďování informací o naplňování strategických evropských dokumentů v dodržování práv osob se 

zdravotním a smyslovým postižení v přístupnosti služeb a veřejných staveb.“ 
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Diskuse: J. Kočí st. požádal zastupitelstvo jako předseda Kontrolního výboru ZMČ Praha 20, aby byl 

pověřen kontrolní výbor úkolem a přečetl návrh úkolu: „Žádám ZMČ Praha 20 o zadání úkolu - kontrola 

realizace parku Jizbická (Houslový klíč), vč. kontroly reklamací provedeného díla“ 

H. M. Moravcová, Bc. J. Kočí ml., K. Polydorová, Bc. I. Liška, Ing. M. Vacek, V. Hošek, Ing. J. Jukl, 

Ing. V. Čáp, E. Alexová 

 

H. M. Moravcová za návrhový výbor přečetla návrh usnesení: 

ZMČ Praha 20 ukládá Kontrolnímu výboru ZMČ Praha 20 prověření akce revitalizace parku Jizbická 

od počátečních příprav do stavu kolaudace a převzetí díla; Kontrolní termín: 8.11.2021 

Předkladatel se s návrhem usnesení ztotožnil. 

 

 Pan starosta nechal o návrhu usnesení hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Omluven 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Nepřítomen 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Nepřítomen 

Polydorová Karla SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazený Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Omluven 

Stára Richard ODS s NKHP Omluven 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Alexová Eva nezařazená Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 18 (72%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/21/14/0268/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) ukládá 
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Kontrolnímu výboru ZMČ Praha 20 prověření akce revitalizace parku Jizbická od počátečních 

příprav do stavu kolaudace a převzetí díla 

Zodpovídá  

1. Jaroslav Kočí, Člen zastupitelstva  

Kontrolní termín: 08.11.2021 

 

 
7. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 
 

Pan Bc. Ivan Liška se negativně vyjádřil k sekání trávy na území Horních Počernic. Upozornil na 

problémy mezi investičním oddělením Odboru hospodářské správy a investic a Odborem místního 

hospodářství, a to zejména s předáním parku Jizbická (tzv. Houslový klíč) a opravy komunikace ul. 

Třebešovská, kde poukázal na špatnou práci dodavatelské firmy. 

Požádal, aby byla tomuto věnována pozornost a vyzval k zamyšlení se nad systémem. 

Odpověděl pan starosta a souhlasil s názorem pana Lišky na sekáním trávy. Požádal paní tajemnici o 

řešení, a to formou sankce u firmy, která sekání zajišťuje. 

 

Paní Karla Polydorová se zeptala Bc. J. Kočího, jestli je nějaká aktuální informace ohledně změny 

územního plánu v lokalitě Nad Palečkem (Ekospol). Upozornila, že změna koeficientu byla 

neoprávněna, nezákonná a navrhla, jestli by ZMČ Praha 20 nemělo schválit usnesení, že trváme na 

snížení intenzity využití území na původní a zákonným způsobem schválený koeficient. 

Bc. J. Kočí odpověděl a pan starosta doplnil.  

 

Paní J. Hájková, BBA:  

1. požádala, aby zastupitelům byly zaslány všechny výtky, které byly uplatněny vůči společnosti, která 

zajišťuje sekání trávy.  

1. a) zeptala se, jestli se v lednu 2021 řešilo RMČ v rámci schválení dodatku ke stávající smlouvě počet 

sečí v daném roce. Odpověděla paní místostarostka a doplnila paní tajemnice.  

 

2.  jestli byla uplatněna smluvní pokuta za pozdní dodání opravy laviček - hřiště V Lukách. Paní 

tajemnice odpověděla.  

2. a) požádala právní oddělení o prověření, jestli došlo k naplnění smluvních podmínek a k uplatnění 

reklamace v této souvislosti (hřiště V Lukách).  

 

3.  Má městská část v tuto chvíli již platné územní a stavební povolení na Bytový dům Náchodská? 

Na dotaz odpověděl pan starosta.  

 

4) Má městská část již podanou žádost na územní a stavební povolení na Bytový dům Beranka? 

Na dotaz odpověděl pan starosta.  

 

 

 

Pan Ing. Miloš Vacek požádal o podrobnou zprávu jaké reklamace se podaly na realizaci parku Jizbická 

(tzv. Houslový klíč), jak byly tyto reklamace, jak byly vyhodnoceny městskou částí? A jestli se 

realizovaly podle našich představ.  

Odbor hospodářské správy a investic odpoví na dotaz písemně. 

 

Pan Ing. Milan Herian zaslal písemnou interpelaci radním pro informatiku (Bc. J. Kočí a Ing. Zbyněk 

Římal), která se týká softwaru na podávání dotací: 

1. Jak zapadá ten to sw do IT strategie (úřadu)? 
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2. Jak zapadá sw do IT architektury a jak spolupracuje s ostatními agendovými 

aplikacemi/systémy? 

3. Jaká je plánována dostupnost sw? 24/7, 24/5 apod? 

4. Jak je ošetřena kyberbezpečnost sw?  

5. Jak je ošetřena ochrana osobních údajů – GDPR? 

6. Jak jsou nastavena a spravována přístupová práva do sw? Existuje oddělení rolí a jsou přístupy 

logovány? 

7. Nebudou časem s řešením výše uvedených dotazů v budoucnu vícenáklady spojené 

s nedostatečnou implementací? 

Na dotazy bude odpovězeno písemně. 

 

Pan Vladimír Hošek se připojil k podnětům, a dotazům, které se týkají sekání trávy, a to konkrétně 

lokality „Stráně“. Upozornil na velmi vysoké kopřivy, letos zde nebyla provedena ani jedna seč. A 

požádal o prosekání minimálně průchozích cest v této lokalitě. 

V této lokalitě jsou umístěny 3 ohniště. V této souvislosti se zeptal, jestli je nějakým způsobem 

deklarován přístup městské části. A pokud tedy MČ ohniště chce zachovat, je potřeba, aby zde bylo 

dodáváno dřevo a pokud ne, aby byly ohniště zrušeny.  

 

Paní J. Hájková, BBA požádala právní oddělení o stanovisko, zda v parku Jizbická byly provedeny tři 

seče, které jsou uvedeny ve smlouvě se společností Ippos Bohemia. A pokud provedeny byly, tak 

konkrétně v jakém termínu.  

 

 
8. Závěr 
Ve 21:37 hod. pan starosta všem poděkoval za pozornost, za účast na zasedání ZMČ, popřál pěkný 

večer, hezkou dovolenou a zasedání ukončil.  

Zápis byl vyhotoven dne 21.7.2021 

 

 

 

 

.................................................. .................................................. 

Ing. Vilém Čáp  

místostarosta 

Zbyněk Mucha   

zastupitel 

 

 

 

 

 

………………………… 

Karla Polydorová  

zastupitelka 

 

 

 

 

 

………………………… 

Mgr. Petr Měšťan  

starosta 
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Ověřovatelé: Ing. Vilém Čáp, místostarosta 

Zbyněk Mucha, zastupitel 

Karla Polydorová, zastupitelka  

Zapsala : Andrea Jandová, asistentka OKÚ  

 
Přílohy:  

Prezenční listina  

Hlasování  

Dotaz občana pana J. Hampla  

Zpráva NIPI bezbariérové prostředí, o. p. s. 

Vyjádření zastupitele Ing. M. Vacka k bodu „Vyhlášení zásad pro poskytování „individuálních“ dotaci 

z rozpočtu MČ Praha 20 pro rok 2021 

 

 
K ověření zápisu byly na ZMČ Praha 20, konaném dne 20.9.2021 podané 2 námitky. 

 

Námitka č. 1 se týká bodu 4.02 Závěrečný účet MČ Praha 20 za rok 2020, a to doplnění diskuse. 

Pan místostarosta upozornil přítomné zastupitele na případné rizika v případě neschválení závěrečného 

účtu. 

Paní K. Polydorová přečetla text k doplnění diskuse: 

„Vy nám tady vyhrožujete, když to tady neschválíme, že to jde k naší tíži? Jestli my to tady nepřijmeme, 

tak to přece nejde k naší tíži, pokud si to neprohlasujete, a my to neschválíme, tak proč by to šlo k naší 

tíži zastupitelů? Můžete mně to vysvětlit? Vy nás tady ovlivňujete, tak proč to tady říkáte?  

Ing. V. Čáp odpověděl, říkám to proto, že jsem předkladatelem tohoto materiálu a považuji za důležité 

Vám k tomu maximum možných informací, to je jedna věc. A druhá věc je, že Vám říkám to, co by mohlo 

reálně nastat, protože MČ, zastupitelstvo, se neskládá jen z lidí, co sedí v radě a kteří pracují v radě 

MČ a ze zastupitelů, kteří podporují tuto radu, ale zastupitelů je 25 a proto Vám říkám, pokud by nedošlo 

k tomu, co říká zákon, tedy ke schválení závěrečného účtu bez výhrad nebo schválení účtu s výhradami, 

tak by hypoteticky mohla nastat situace, když si bude chtít MČ požádat o dotační titul, v tomto roce nebo 

v příštím roce, je to hypotetické a já netvrdím, že se to stane, tak by se mohlo stát to, že jednou 

z podmínek té žádosti, z povinných příloh, bude doklad o tom, že MČ řásně uzavřela své hospodaření 

tím, že projednala s nějakým výsledkem, závěrečný účet, já Vám nevyhrožuji. Já vám jenom říkám 

hypotetickou situaci, která může nastat. To znamená, že pokud nedojde ke schválení závěrečného účtu 

v jedné z těch variant, tak se prostě může stát to, že ušijeme na sebe bič někdy do budoucna taky k tomu, 

ale dojít nemusí, a já vás na to pouze upozorňuji, protože když to tady neřeknu, tak očekávám, že se 

může objevit zase jiný kolega, který může říkat, proč jste to tady neřekl. 

Pan ing. Šebek ještě reagoval: Tohle jste nám všechno vysvětlil, ale pak jste řekl, že to půjde k tíži všem, 

kteří to nepodpoří. Tak to jste nás tady nahnal do kouta, vy jste nějaký dráb Viléme nad námi, který nám 

má říkat, co máme dělat? Proč jste si tu připomínku nenechal pro sebe? Proč by to mělo jít k naší tíži? 

My nejsme ovce. 

Pan ing. Vilém čáp odpověděl, to je úplně v pořádku, že nejste ovce. Já vám to říkám proto, abyste si 

byli vědomi toho, co může nastat. Já vás nikam netlačím, je to hlasování a odpovědnost konkrétního 

jedince, ale jenom, abychom se nedivili, až si bude někdo chtít požádat třeba po volbách nebo v jiném 

volebním období, tak aby se nestalo, že bude třeba nějaká výhodná dotace, o kterou bychom chtěli žádat 

a zjistíme, že na ní nedosáhneme, protože nesplňujeme ten formální předpoklad. To je věc každého 

jednotlivce a já Vás nikam netlačím. Stejně bych mohl říct k Všemu projevu, že ovlivňujete ostatní. 

D. Češpivová reagovala, že se připojuje slovy ke kolegovi Šebkovi, připomněla, že současná koalice 

vládne, a že nás vloni odvolali a jedním z důvodů bylo, že jsme menšinová koalice, že jsme neschopní 
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vládnout, teď vládnete vy a nebude to svádět na někoho jiného. Za to odpovídáte jenom vy. 

Neprohlasujete prohození v programu dvou bodu, tak co čekáte, Viléme, vy jste menšinová koalice 

s podporou komunisty a ten kdyby Vám ten hlas nedal, tak jste úplně ztracení. Chtěli jsme prohodit jen 

dva body a vy jste nám to neprohlasovali, takže vy jste na tom úplně stejně, jako jsme byli my, když jste 

nás za to odvolali. Jde to za Vámi a vyprošovala bych si tyhlety výrazy, že za to někdo nese zodpovědnost. 

Pan ing. Čáp odpověděl, že děkuji a že to objasňuje situace, že nejde o rovinu faktickou, ale podle mě 

osobně emočně laděnou, což je dobře, že tady zaznělo. A Darjo, mýlíš se, zastupitelstvo má 25 členů ne 

13.  A v zákoně je napsáno, že to schvaluje zastupitelstvo, není tam napsáno, schvaluje to vládnoucí 

většina, jsem rád, že to tady zaznělo. 

Mgr. P. Měšťan doplnil, pojďme jednat konstruktivně, nebudeme si vyčítat, nějaký věci, který by tam 

měli být, já chápu tady připomínky jednoho i druhého, a asi to nevyřešíme a měli bychom pracovat pro 

ty Horní Počernice. 

H. M. Moravcová Ten závěrečný účet je potřeba schválit, možná to řekl pan Čáp trochu nešťastně, 

nicméně je to tak, asi se Vás to dotklo, ten tón nebyl moc vhodný, nicméně závěrečný účet je třeba 

schválit a je to z tohoto důvodu, že jestliže nebude schválen, tak to bude vytknuto v následné zprávě 

auditorů a opravdu je tady ta varianta, že pokud bychom chtěli pak čerpat nějaké dotace, tak bychom 

na to mohlo být přihlíženo, takže já Vás jako dříve odpovědna starostka za finance žádám, abyste ten 

závěrečný účet přijali, třeba s výhradami, které k tomu máte, ale abyste ho přijali, protože pracujeme 

tady pro MČ, pracujeme jeden pro druhého, jestli chcete si tu vyřizovat nějaký účty, tak si je prosím 

vyřiďte mimo toto plénum, ale já vás žádám abyste podpořili schválení závěrečného účtu například i 

s výhradami, které k tomu máte.“ 

 

Námitka č. 1 byla schválena usnesením ZMČ č. ZMC/22/1/0281/21 konaném dne 20.9.2021. 

 

Námitka č. 2 se týká usnesení k bodu 6.06 Poskytnutí finančního daru na pomoc lidem ze 

zasažených oblastí tornádem na Břeclavsku a Hodonínsku, a to konkrétně znění protinávrhu 

paní H. M. Moravcové, která navrhla doplnit předložený návrh o navýšení navržené částky o 200 tis. 

Kč určených na participativní rozpočet pro rok 2021 (100 + 200 tis. Kč, celkem tedy 300 tis. Kč) a 

poskytnout ji obcím postižených tornádem v ČR (nejen na Moravě) na účet sbírky Člověk v tísni. 

 

Paní K. Polydorová námitku č. 2 přečetla:  

„Týká se usnesení ohledně poskytnutí daru na pomoc lidem ze zasažených oblastí tornádem na 

Břeclavsku a Hodonínsku. V rámci diskuse, lze to vyčíst i z videozáznamu, paní Moravcová navrhla 

doplnit předložený návrh navýšené částky 200 tis. Kč určených na participativní rozpočet pro rok 2021 

atd. Usnesení řekla v pořádku, ty jsi, Petře, napodruhé to také řekl v pořádku a byla hodinová diskuse 

k tomu, kdy všichni potvrzovali, že chtěj, aby to šlo z participativního rozpočtu, nezaznělo jinak Ty jsi to 

potom, Petře, napotřetí už přečetl bez toho participativního rozpočtu. Já jsem to zaznamenala, ale 

přiznám se, že už po té hodinové diskusi jsem tě nechtěla opravovat a upozorňovat na to, že tuto částku 

jsi vynechal, protože to tady zaznělo tolikrát jasně, že jsem nechtěla zdržovat, a přesto se v usnesení 

objeví něco jiného.“ 

 

Námitka č. 2 byla schválena usnesením ZMČ č. ZMC/22/1/0282/21 konaném dne 20.9.2021. 

 


